
Πολύ καλό

Καλό

Ικανοποιητικό
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Κακό

1. Πώς αξιολογείτε το θέμα της ημερίδας;
2. Πώς αξιολογείτε το βαθμό κάλυψης του 

θέματος από τον ομιλητή;
3. Πώς αξιολογείτε το εποπτικό υλικό της 

παρουσίασης;
4. Πώς κρίνετε τη διάρκεια της παρουσίασης 

σε συνάρτηση με την κάλυψη του θέματος;

Διημερίδα Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 28-29 Ιουνίου 2019
Την Παρασκευή 28 και το Σάββατο 29 Ιουνίου στο ξενοδο-
χείο HOLIDAY INN Αττικής οδού, η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. διοργάνωσε 
την διημερίδα με θέμα «TMJ Treatment and Diagnosis » και 
ομιλήτρια την Dr. Elizabeth Menzel. Η θεματολογία ήταν 
επικεντρωμένη στην έγκαιρη αναγνώριση και πρόληψη της 
ανάπτυξης της ανωμαλίας, στην πρακτική προσέγγιση διά-
γνωσης και θεραπείας της κροταφογναθικής διάρθρωσης. 
Επιπλέον διερευνήθηκε πώς οι ασυμμετρίες επιδρούν στη 
θέση της κάτω γνάθου και στα προβλήματα της κροταφο-
γναθικής διάρθρωσης. H ημερίδα πραγματοποιήθηκε με 
την ευγενική χορηγία της Βιτσαρόπουλος Α.Ε. 

Πανοραμική άποψη ημερίδας καθ Menzel

Απονομή πλακέτας απο το Δ.Σ. της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. Άποψη εκ του πλαγίου

Έκδοση της Εταιρείας Ορθοδοντικής & Γναθοπροσωπικής Μελέτης & Έρευνας
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Διημερίδα Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 15-16 Νοέμβριου 2019
Την Παρασκευή 15 και το Σάββατο 16 Νοεμβρίου στο ξενοδοχείο 
«Στράτος Βασιλικός» η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. διοργάνωσε παρουσίαση & πρα-
κτικό σεμινάριο με ομιλητές τους Dr. Giorgio Fiοrelli και Dr. Paola 
Merlo. Σε αυτό το σεμινάριο έγινε μια εισαγωγή των συμμετεχό-
ντων στις βασικές έννοιες που απαιτούνται για το σχεδιασμό μιας 
προσαρμοσμένης ορθοδοντικής συσκευής, και πιο συγκεκριμένα: 
τον ορισμό του στόχου της τρισδιάστατης θεραπείας. Ακολούθησε 
πρακτικό σεμινάριο με Computerized Occlusogram (T3do Software 
). Το λογισμικό OCDMA εκτελεί αρκετούς υπολογισμούς που σχε-
τίζονται με την εμβιομηχανική ανάλυση, συμπεριλαμβανομένης της 
εκτίμησης του απαραίτητου συστήματος δύναμης για μια δεδομένη 
κίνηση, της αξιολόγησης της στατικής ισορροπίας και ορισμένων 
ειδών υπολογισμών διανυσμάτων.

Το πρακτικό σεμινάριο

Ομιλητής Dr. Elizabeth Menzel 
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Πανοραμική άποψη ημερίδας καθ G. Fiorelli

Αναμνηστική φώτο 
των συμμετεχόντων 
με τον ομιλητή

Απονομή τιμητικής 
πλακέτας απο την 
Ε. Μπάσδρα & την 
Δ. Καρδαρά

Παροχή διευκρινήσεων για λήψη μαγνητικής τομογραφίας σε ασθενείς με μηχανήματα
Επανειλημμένως έχει απασχολήσει τόσο την Εταιρεία όσο και μεμονωμένους συναδέλφους η άρνηση διαγνωστικών 
εργαστηρίων κατά την λήψη μαγνητικής τομογραφίας να προβούν σε αυτήν λόγω της ύπαρξης του σταθεροποιοητικού 
σύρματος στην κάτω γνάθο γλωσσικά των προσθίων δοντιών. Σε συνεργασία με το Εργαστήριο Ακτινοδιαγνωστικής 
του ΕΚΠΑ συντάξαμε την κατωτέρω επιστολή προκειμένου να ενημερώνονται ορθά τα διαγνωστικά εργαστήρια MRI με 
έναν αυτοματοποιημένο τρόπο και να αίρεται το βάρος απόδειξης παραμονής των ορθοδοντικών μηχανισμών από από 
κάθε μεμονωμένο συνάδελφο μας.

Με την παρούσα επιστολή απαντούμε στο ερώτημα της ανάγκης αφαίρεσης του μηχανισμού συγκράτησης της ορ-
θοδοντικής θεραπείας στην κάτω γνάθο της προς εξέταση με μαγνητική τομογραφία ασθενούς. Το συγκεκριμένο 
πολύκλωνο σύρμα μήκους 2 περίπου εκατοστών και διατομής .0195 χιλιοστά της ίντσας, δεν αποτελεί εμπόδιο 
προκειμένου η ανωτέρω ασθενής να προχωρήσει στην εξέταση μαγνητικής τομογραφίας. Το συμπέρασμα αυτό 
προκύπτει όχι μόνο από την κλινική εμπειρία χιλιάδων ασθενών συναδέλφων που με ακίνητα συγκρατητικά μη-
χανήματα συγκολλημένα στις γλωσσικές επιφάνειες των προσθίων δοντιών κάτω η άνω γνάθου των ασθενών 
μας προέβησαν χωρίς πρόβλημα σε μαγνητική ακτινογραφία αλλά είναι αποτυπωμένο και στη βιβλιογραφία, 
ενδεικτικά δείτε την αναφορά στο βιβλίου «Διαγνωστική & Ακτινολογία Στόματος» των έγκριτων καθηγητών Κων/
νου Τσιχλάκη και Αικατερίνης Καραγιάννη (ISBN978-960-372-226-7) του Οδοντιατρικού τμήματος του Ε.Κ.Π.Α.

Ειδικότερα στο κεφάλαιο Β΄ 14, σελίδα 385, υπό τον τίτλο «Μειονεκτήματα & περιορισμός της μαγνητικής τομο-
γραφίας», αναφέρεται:

«Η αντένδειξη διενέργειας της εξέτασης σε ασθενείς που φέρουν στο σώμα τους μεταλλικά ξένα σώματα σε ευαί-
σθητους ιστούς, τα οποία μπορούν δυνητικά να μετακινηθούν με την επίδραση του ισχυρού εξωτερικού μαγνητικού 
πεδίου. Θα πρέπει ωστόσο να τονιστεί ότι είναι πολύ λίγα τα υλικά και οι συσκευές που καθιστούν απαγορευτική 
τη διενέργεια της μαγνητικής τομογραφίας.

Τονίζεται ότι σε αυτά δεν περιλαμβάνονται οι μεταλλικές προθέσεις και υλικά που χρησιμοποιούνται στην οδο-
ντιατρική. Πρόβλημα αποτελούν κυρίως οι παλαιού τύπου βηματοδότες, οι απινιδωτές και οι μεταλλικές αντλίες 
υποβοήθησης της καρδιακής λειτουργίας. Νεότερου τύπου βηματοδότες είναι συμβατοί με το περιβάλλον του 
μαγνητικού τομογράφου κάτω από ορισμένες προϋποθέσεις.».

Συμπερασματικώς λοιπόν, εκ των ανωτέρω προκύπτει ότι δεν υπάρχει αντένδειξη να πραγματοποιηθεί η ζητούμενη 
μαγνητική τομογραφία στην ασθενή μας.

Ομιλητής Dr. Giorgio Fiorelli 
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Εορτασμός της 
«Παγκόσμιας Ημέρας Ορθοδοντικής Υγείας»
Το Σάββατο, 11 Μαΐου 2019 η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. γιόρτασε την  «Παγκόσμια 
Ημέρα Ορθοδοντικής Υγείας» με περίπτερο στον προαύλιο χώρο 
του Ζαππείου Μεγάρου.
Στη μεγάλη αυτή γιορτή, ενημερώθηκε το κοινό για τα οφέλη της 
ορθοδοντικής & μοιράστηκαν δώρα από μέλη του Δ.Σ. της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 
αλλά και από τους συναδέλφους που μας τίμησαν με την παρουσία 
τους.  Η δράση εντάσσεται στο πλαίσιο της ανάδειξης της «Παγκό-
σμιας Ημέρας Ορθοδοντικής Υγείας». Η 15η Μαΐου 2017 ήταν η 
πρώτη ημέρα εορτασμού της «Παγκόσμιας Ημέρας Ορθοδοντικής 
Υγείας» & η Παγκόσμια Ομοσπονδία Ορθοδοντικών (W.F.O.) 
δημιούργησε ένα ειδικό λογότυπο και αφίσες που καθιέρωσαν την 
ταυτότητα αυτής της ετήσιας γιορτής.

Το Δ.Σ. της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. συνεδριάζει

  Ημερήσια διάταξη της 19-7-2019

Θέμα: Έγινε δεκτή ομόφωνα έγινε δεκτή η αίτηση της 
Αικατερίνης Μαρίας Παυλίδη ως τακτικό μέλος.

Θέμα: Εγκρίθηκε η πρόσκληση οργάνωσης στρογγυλής 
τράπεζας από την Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στην ημερίδα της 
Εταιρείας Οδοντοστοματολογικής Ερεύνης. Θα 
συμμετάσχουν στην εκδήλωση μέλη που ανήκουν 
και στις δύο εταιρείες. 

Θέμα: Αποφασίσθηκε ομόφωνα αποφασίσθηκε να 
στείλουμε αίτημα ανάληψης ημερίδας (World Vil-
lage Day) στο πλαίσιο του 9ου Διεθνούς Συνεδρίου 
της W.F.O. το 2020 εκ μέρους της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.

Θέμα: Ανέλαβε την υποχρέωση ο Γεν. Γραμματέας να 
ολοκληρώσει τις προτάσεις συμμετοχής στην 
τριμερή Επιτροπή ημερίδων 2020

Θέμα: Αποφασίσθηκε ο προγραμματισμός των 
συνεδριάσεων των προσεχών Δ.Σ. ανά τετράμηνο 
προκειμένου να είναι όλοι ενημερωμένοι και να 
ρυθμίζουν τις υποχρεώσεις τους. Έως 31/12 θα 
γίνουν οι ακόλουθες: 3/9, 1/10, 5/11 και 3/12.

  Ημερήσια διάταξη της 3-9-2019

Θέμα: Εξουσιοδοτήθηκαν να υπογράψουν τη σύμβαση με 
το γραφείο γραμματειακής υποστήριξης Everest 
travel, οι καθ. Ε. Μπάσδρα & κ. Β. Σταθόπουλος 
από πλευράς Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 

 Επίσης, αποφασίσθηκε να αλλάξουμε πάροχο 
δημιουργίας ιστοσελίδας, να διερευνηθεί η 
πρόταση του μέλους της Ο.Ε. Δρ Ν. Σπυρόπουλου 
για αναμνηστικά δώρα των προσκεκλημένων 
ομιλητών, να αναζητηθεί προσφορά για οίκοθεν 
επιλογή χώρου σχετικά με το επίσημο δείπνο 
του 7ου MOIP και να ζητηθούν προσφορές για 2η 
συνεδριακή αίθουσα στο ξενοδοχείο Caravel.

Θέμα: Ο Γεν. Γραμματέας Β. Σταθόπουλος ενημέρωσε το 
Δ.Σ. για την εξαίρεση των ορθοδοντικών από την 
υποχρέωση τοποθέτησης παγίδος αμαγάλματος, 

καθώς και για τις επιστολές / ενέργειες του ιδίου, 
ως μέλος των Δ.Σ. Ο.Σ.Α. / Ε.Ο.Ο.

Θέμα: Κατατέθηκαν ονόματα πιθανών ομιλητών (Yijin Ren, 
Ki Beom Kim, Έφη Μπάσδρα, Verna Carlalberta, Α. 
Παπαδοπούλου, Carol Ann Trοtman, Angelika Stel-
lzig) για διερεύνηση δυνατότητας πρόσκλησης τους 
το 2020. Το Δ.Σ. ενημερώθηκε για την αποδοχή 
συμμετοχής του στην Επιτροπή Ημερίδων των συν. 
Μ. Εξάρχου και Κ. Νταλάσου.

  Ημερήσια διάταξη της 1-10-2019

Θέμα: Ενημερώθηκε το Δ.Σ. για την ολοκλήρωση του 
κατευθυνόμενου προγράμματος κατά 90% και 
τη δημιουργία video για το 7ο MOIP από τον Γ. 
Αγγελόπουλο. Ο κ. Σταθόπουλος ανέφερε ότι η 
ιστοσελίδα, λόγω τεχνικών δυσκολιών ανατέθηκε 
σε συνεργάτη του γραφείου της γραμματείας, οπότε 
μέχρι τέλος Νοεμβρίου θα έχει αναρτηθεί και 
έκλεισαν οι τελευταίες οργανωτικές λεπτομέρειες 
σε σχέση με επισιτιστικά και χώρους στο χώρο 
διεξαγωγής Divani Caravel. Επίσης η προσεχής 
σύγκλειση της Ο.Ε. προγραμματίσθηκε για την 
Παρασκευή 15/11/2019, στις 11.00.

Θέμα: Έγινε ενημέρωση του Δ.Σ. σχετικά με την επικοινωνία 
του Γεν. Γραμματέα και της κας Μ. Κτιστάκη εκ 
μέρους του Ι.Κ.Α. για τις προοπτικές του.

Θέμα: Αποφασίσθηκε ομόφωνα η διοργάνωση του 
ετήσιου εορτασμού της «Ημέρας Ορθοδοντικής 
Υγείας» στον προαύλιο χώρο του Ζαππείου με 
παράλληλη χορηγία ημερίδος στον χώρο της 
Αίγλης, το Σάββατο 16.5.2020.

  Ημερήσια διάταξη της 1-11-2019

Θέμα: Ο Αντιπρόεδρος Δρ Γ. Αγγελόπουλος ενημέρωσε 
για την αποδοχή συμμετοχής των προσκεκλημένων 
ομιλητών στο 7ο MOIP και για τις αναλήψεις 
υποχρεώσεων από τα μέλη της Οργανωτικής 
Επιτροπής που έλαβε χώρα στις 15.11.2019.

Θέμα: Αναμένον τα ι  τ ελ ι κές  ημερομην ί ες  γ ια 
οριστικοποίηση ημερίδων με θέμα «Μηχάνημα 
Forsus» & χορηγία της 3Μ καθώς επίσης και 
από την Εταιρεία RMO με χορηγία επίσης. Θα 

Αναμνηστικές φώτο της δράσης της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. έμπροσθεν του 
Ζαππείου & του περιπτέρου, για την ενημέρωση του κοινού



προσκληθούν οι συν. Κων/να Νταλάσου & 
Μαρία Εξάρχου, όπως στελεχώσουν την Επιτροπή 
διοργάνωσης επιστημονικών εκδηλώσεων για το 
2020 και συγκληθούν το συντομότερο δυνατό.

Θέμα: Ο Γεν. Γραμματέας κ. Σταθόπουλος ενημέρωσε το 
Δ.Σ. για την απόφαση της Ε.Ο.Ο. να αφαιρέσει την 
υποχρέωση τοποθέτησης διαχωριστή αμαλγάματος 
από τα μηχανήματα των Ορθοδοντικών, που 
ασκούν αποκλειστικά ειδικότητα.

Θέμα: Αποφασίσθηκε ομόφωνα να ζητήσει εθιμοτυπική 
επίσκεψη το Δ.Σ. της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. από τον 
Περιφερειάρχη Αττικής κ. Πατούλη σχετικά με 
πρόταση υλοποίησης δράσης της Εταιρείας 
μας, καθώς και από το Υπουργείο Υγείας για 
ενημέρωση για θέματα σχετικά με την ειδικότητα.

  Ημερήσια διάταξη της 3-12-2019

Θέμα: Έγινε δεκτή ομόφωνα έγινε δεκτή η Κατσιγιάννη 
Χριστίνα ως τακτικό μέλος.

Θέμα: Ο Συντονιστής του 7ου MOIP/16ου Π.Ο.Σ. Δρ Γ. 
Αγγελόπουλος ενημέρωσε το Δ.Σ. για τις απαντήσεις 
των λοιπών προσκεκλημένων καθώς και την 
παροχή της θεματολογίας τους. Ο κ. Σταθόπουλος 

Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.
Μπουμπουλίνας 3, Αθήνα 10682, Τηλ.: 210 8227 576
email: info@eogme.gr, www.eogme.gr

Εκδότης: 
Αλίκη Ροντογιάννη

Διεύθυνση σύνταξης: 
Βασίλειος Σταθόπουλος

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.
Πρόεδρος:  Έφη Μπάδρα
Αντιπρόεδρος:  Γεράσιμος Αγγελόπουλος
Γεν. Γραμματέας:  Βασίλειος Σταθόπουλος
Ταμίας:  Αλίκη Ροντογιάννη
Υπ. Δημοσίων Σχέσεων: Κωνσταντίνος Μάρκου
Αναπληρωματικά Μέλη:  Μιχάλης Μαρουλάκος 
 Γιώργος Μπάκος 
 Ιωάννης ΛύροςΣχεδιασμός - Ηλ/κή Σελ/ση: MEGAPRINT, 210 2716 161

ενημέρωσε για την ανάγκη αντικατάστασης της 
εταιρείας «Plantech», δημιουργού ιστοτόπου για 
το συνέδριο, με το συνεργαζόμενο γραφείο της 
«Everest».

Θέμα: Ο Γεν. Γραμματέας κ. Σταθόπουλος ήλθε σε 
επικοινωνία με τον Οδ/κό Σύλλογο Αχαϊας 
προκειμένου να επιλεγεί η τελική ημερομηνία 
διεξαγωγής της. Η προταθείσα 22.2.2020 άλλαξε 
λόγω συμμετοχής της πλειοψηφίας των ομιλητών 
της, στη διοργάνωση ημερίδας του ΟΣΑ «Ποιά 
περιο-προσθετικά προβλήματα χρειάζονται την 
Ορθοδοντική τους» το Σάββατο 22 Φεβρουαρίου.

Θέμα: Ολοκληρώθηκε η θεματολογία και οι ομιλητές 
που θα συμμετάσχουν σε στρογγυλό τραπέζι στο 
22ο Συμπόσιο της Ε.Ο.Ε. 4-5/12/2020 με θέμα: 
«Πότε η ελάχιστη παρέμβαση στην Οδοντιατρική 
προϋποθέτει Ορθοδοντική παρέμβαση».

 Εκ μέρους της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. θα συμμετάσχουν η 
καθ. Ε. Μπάσδρα, ο Δρ Γ. Αγγελόπουλος, ο Δρ Δ. 
Κωνσταντώνης και ο Β. Σταθόπουλος.

Θέμα: Αποφασίσθηκε ομόφωνα να ανανεωθεί το 
συμβόλαιο συντήρησης του φωτοτυπικού της XEROX 
καθόσον είναι συμφέροντες οι προτεινόμενοι όροι.

ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.


